
 

 

 

 

 

Raadsvragen sluitingstijden de Bijn 

bij agendapunt 4 van de raadsvergadering van 9 mei 2019 

In het Algemeen Dagblad Regio Woerden lezen we op 6 mei j.l. dat jongerensociëteit de Bijn in 

Kamerik drie maanden een uur vroeger dicht moet, om middernacht in plaats van 01.00 uur. Dit om 

binnen deze tijden te bewijzen dat zij geen overlast veroorzaken en zich aan de gemeentelijke regels 

houden.  

Vorige maand nog heeft de raad uitgebreid gesproken over de jongerensociëteiten, waarbij de 

schenktijden zijn verruimd naar 02.00 uur. In de diverse debatten kwam telkens de waardevolle 

bijdrage die jongerensociëteiten aan het uitgaansleven en de samenleving geven terug. Ook is 

gesproken over de uitgaanscultuur onder jongeren, waar nachtelijk stappen nu eenmaal bij hoort.  

De Bijn laat in de krant weten dat het in financieel zwaar weer verkeert en dat een uur eerder sluiten 

hen de das om zou kunnen doen. Zij laten ook weten zich graag te willen bewijzen, maar dit onder 

normale omstandigheden te willen doen, dus met een sluitingstijd van 01.00 uur.  

Er is net een bestuurswissel geweest bij de Bijn, waardoor er nieuwe energie is om ook van deze plek 

een bruisende uitgaansgelegenheid te maken, binnen de kaders die de gemeente stelt. Het nieuwe 

bestuur werkt hard aan imago-verbetering, beter naleven van regelgeving en het beperken van 

overlast. De fractie van Progressief Woerden houdt van bruisende jongerencultuur, ook in de dorpen, 

en stelt daarom de volgende vragen:  

1. Klopt de berichtgeving in het AD, waarbij gesteld wordt dat de sluitingstijd van de Bijn voor 

drie maanden beperkt worden tot 12.00 uur?  

Zo ja,  

2. wat is de achterliggende reden?  

3. Is het college het met Progressief Woerden eens dat een dergelijk uitvoeringsbesluit indruist 

tegen de intenties van het debat rondom de schenktijden? 

4. Is het college het met Progressief Woerden eens dat een jongerensociëteit in Kamerik 

essentieel is voor de leefbaarheid en het gewenste voorzieningenniveau voor jongeren in 

Kamerik?  

5. Is het college zich bewust van de benarde (financiële) positie waarin het de Bijn plaatst door 

dit besluit, wat niet alleen kan leiden tot het wegebben van het enthousiasme van het 

nieuwe bestuur, maar zelfs ook tot sluiting van de Bijn? 

6. Is het college bereid om het besluit te heroverwegen, door eerst in gesprek te gaan met het 

nieuwe bestuur van de Bijn om te komen tot een voor beide kanten werkbare oplossing?  
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